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W imieniu mieszkadc6w ulicy Rybnickiej zwracam siq z proSbe o potoienie nakfadki asfaltowej

na odcinku od skrzy2owania z ulicq SpokojnE do posesji Rybnicka 96 a-c.

Ubytki w nawierzchni byty w przeszfo$ci wielokrotnie uzupetniane frezowinq, co byto rozwia.zaniem

prowizorycznym i kr6tkotrwatym.
Obecny stan nawierzchnijest w bardzo zfum stanie a du2a liczba dziur stanowi zagroienie

dla uczestnikdw ruchu.

Proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie,

z powa2aniem

lyronna ilrW-4^i"
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